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VAN DE VOORZITTER 
 
Draait de aarde sneller? Of lijkt het maar zo, dat de tijd 
steeds sneller voorbij lijkt te gaan? (-; Hoe dan ook, het 
is alweer halverwege 2024. Tijd om even rustig terug te 
kijken, maar vooral om nieuwe plannen te maken voor 
de tweede helft van dit jaar. 
 
Het bestuur en de fractie gaan daarom begin augustus 
tijdens een zogenaamde ‘heidag’ (wat bullshittaal is 
voor de koppen bij elkaar steken), bespreken hoe het 
gaat en hoe we verder gaan. Bij deze bijeenkomst 
krijgen we begeleiding vanuit het landelijk team 
Opbouw en Opleiding, waardoor ook iemand van buiten 
onze afdeling met ons meekijkt en -denkt.  
We zitten niet alleen halverwege 2024, maar ook 
halverwege deze raadsperiode. En het vizier van het 
bestuur is daarom ook al gericht op 2026, wanneer er 
weer raadsverkiezingen gehouden worden.  
 
Op 12 juni schreven we al in een email aan de leden dat 
we bekijken wie in de toekomst een rol in de afdeling 
kan gaan vervullen, bijvoorbeeld in de kerngroep, 
waaronder bestuur en fractie, of in een andere actieve 
rol. Ik herhaal graag de oproep die we toen gedaan 
hebben om je nu al aan te melden als je een plek op de 
kandidatenlijst voor de gemeenteraadsverkiezingen 
overweegt. Na de zomer begint de scholing Lokale 
Politiek. Het volgen van deze scholing is één van de 
vereisten om op de lijst te kunnen komen en we willen 
daar graag enkele leden voor aanmelden.  
 
Hoewel we de komende tijd zeker niet stil zullen zitten 
is het ook belangrijk om even goed tot rust te komen. 
Daarom zullen we met name in de maand augustus het 
wat rustiger aan doen. De kerngroepbijeenkomst van 
19 augustus komt in verband met de vakantie dan ook 
te vervallen. We zien iedereen graag eerst bij de 
kerngroep van 15 juli en daarna tijdens de leden-BBQ 
op zaterdag 7 september. Zie ik je dan? Meld je dan 
voor 1 september even aan. 
 
Ik wens jullie allemaal een goede zomer! 

 
Hartelijke groet, 
 
Hans Boerwinkel 
Voorzitter SP Doetinchem 
 
06-38763798 
hansboerwinkel.sp@gmail.com 
 
 

 
 

 
 

 
PRULLENBAKKEN VAN DE CAENSTRAAT VOOR DE 
GEMEENTERAAD 
 
De manier waarop afval ingezameld wordt in de 
Caenstraat leidt nog steeds tot problemen en overlast. 
Bewoners van de Caenstraat hebben daar op 
donderdag 27 juni op een ludieke manier aandacht voor 
gevraagd tijdens de gemeenteraadsvergadering.  
 
Sinds begin dit jaar is de SP samen met het actiecomité 
bezig om aandacht te vragen voor deze problemen. Met 
hulp van Erik van der Woude worden acties bedacht en 
bijeenkomsten gehouden. Net voor het zomerreces was 
er nog een mooie gelegenheid, omdat het onderwerp 
circulaire economie op de agenda van de raad stond. 
Daarin werd ook geschreven dat het college bezig is 
met het opstellen van nieuw afvalbeleid.  

Bewoonster Marita overhandigt een prullenbak aan burgemeester 
Boumans 
 
Burgemeester Boumans en de politieke partijen kregen 
een prullenbak overhandigd van het actiecomité, met 
daarin een pamflet waarin hulp gevraagd wordt aan de 
raad. Kom nu eindelijk eens met echte oplossingen! 
 
Helaas lukte het onze fractie deze avond nog niet om de 
raad een uitspraak te laten doen dat er veranderingen 
in het beleid kunnen komen. Later dit jaar komt het 
afvalbeleid naar de raad en dan zal de fractie opnieuw 
voorstellen indienen om dit te verbeteren. 
 
Intussen kunnen de bewoners blijven rekenen op de 
steun van de SP. De voorstellen die de SP heeft gedaan 
voor een beter en eerlijker afvalbeleid zullen in het 
najaar opnieuw in de gemeenteraad aan de orde 
komen. 
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HET SOCIAAL DOMEIN IN DE GEMEENTERAAD 
 
Op 27 juni stonden de nieuwe beleidsplannen voor het 
Sociaal Domein op de agenda van de 
gemeenteraadsvergadering. En natuurlijk is de SP op dit 
onderwerp zeer kritisch en hebben wij ons over een aantal 
punten uitgesproken. 
 
Het college schrijft dat door dakloosheid te voorkomen, er 

op korte en lange termijn kosten bespaard worden op 

opvangplekken, sociale uitkeringen, zorginstellingen, 

politie en justitie. De SP is het hiermee eens en vindt ook 

het dat voorkomen van dakloosheid heel belangrijk is. De 

SP denkt ook dat er nog meer op kosten bespaard kan 

worden door al bestaande dakloosheid snel op te lossen, 

bijvoorbeeld door het Housing First-model toe te passen. 

Dit houdt in dat mensen zo snel mogelijk eerst een 

zelfstandige woning krijgen, en vandaaruit de hulp/zorg 

krijgen die ze nodig hebben en dus problemen makkelijker 

en sneller opgelost kunnen worden. 

Buurtplein doet veel aan het vroeg opmerken en 

voorkomen van problemen. Na een periode van 

bezuinigingen is deze vroegsignalering sinds vorig jaar 

weer verbeterd, wat laat zien dat bezuinigen onverstandig 

is. Voorkomen is goedkoper dan genezen. 

Het college wil inwoners bewust maken van de kosten 

door bedragen te noemen bij de toekenning van zorg. De 

SP maakt zich zorgen dat mensen die écht hulp nodig 

hebben hierdoor bang worden en zichzelf tekort gaan 

doen door geen aanspraak meer te maken op zorg die zij 

wel nodig hebben. Mensen die het niet interesseert of die 

het niet begrijpen, zullen door deze maatregel juist niet 

minder zorg aanvragen. 

Terwijl er een toenemende vraag is naar zorg en 

ondersteuning, zegt het college in hun plan dat er niet 

meer geld uitgegeven mag worden dan vooraf is bedacht. 

De SP vindt dat financiële kaders nooit ten koste mogen 

gaan van de kwaliteit en bereikbaarheid van zorg. We 

hebben de wethouder gevraagd of hij het met ons eens is 

dat de kwaliteit van zorg belangrijker is dan de kosten. 

Helaas kon de wethouder hier niet volmondig mee 

instemmen en stelt hij geld boven de zorg, en dus boven 

de mensen die zorg nodig hebben.  

Daarom heeft de fractie 

van de SP tegen het 

nieuwe beleidsplan 

gestemd.  

 

Raadslid Belinda 

Stinissen 

 

 
 
 
 
VAN DE FRACTIEVOORZITTER 
Deze keer wil ik jullie graag meenemen in hoe een 
raadscyclus er uit ziet.  Deze begint op de woensdag voor 
de besluitvormende raadsvergadering met het Presidium. 
Tijdens het Presidium zijn de fractievoorzitters van alle 
partijen, de burgermeester, de griffie en de 
gemeentesecretaris aanwezig en worden de raadstukken 
voor de volgende vergaderronde vastgesteld. Die 
raadstukken worden eerst op de agenda gezet van de 
Beeldvormende Raad (BVR), die altijd op de 2e donderdag 
van de maand is.  
 
De maandag voor de BVR heeft de SP-fractie een 
fractievergadering. Daarin bespreken we de raadsstukken. 
Elk fractielid heeft zijn/haar eigen onderwerpen en geeft 
dan een analyse van de stukken die op de raadsagenda 
staan en bereidt vragen voor om zo een beter beeld te 
krijgen tijdens de BVR. De andere fractieleden geven ook 
hun mening over het stuk en we bespreken hoe we dit 
onderwerp gaan aanpakken en of er nog (andere) vragen 
gesteld moeten/kunnen worden. Daarbij zijn uiteraard 
altijd onze 3 kernwaarden, menselijke waardigheid, 
gelijkwaardigheid en solidariteit leidend. 
 
Tijdens de BVR wordt bepaald of iets met of zonder 
verdere discussie door kan naar de Besluitvormende Raad, 
die altijd op de laatste donderdag van de maand is. De 
maandag daarvoor komt de fractie opnieuw bij elkaar om 
de puntjes op de i te zetten, de betogen inhoudelijk te 
bespreken en te bekijken of we nog nieuwe voorstellen 
(moties) of wijzigingsvoorstellen (amendementen) bij de 
onderwerpen kunnen indienen en bespreken we de 
voorstellen van andere partijen.  
 
Lijkt het je het interessant om eens 
een raadscyclus te volgen dan ben je 
van harte welkom, laat het van 
tevoren wel even weten.   
 
Ik wens iedereen een hele prettige 
vakantie!  
Harry Bosman - Fractievoorzitter SP Doetinchem 

 

Wat is er te doen in juli/augustus 2024 

10 juli Kloppen / Buurten 

15 juli Kerngroepavond 

20 juli  Kloppen / Buurten 

17 augustus Kloppen/ Buurten 

7 september SP Doetinchem BBQ 

* Wil je ergens bij aanwezig zijn, neem dan contact op 
met Hans Boerwinkel of stuur een mail naar: 
doetinchem@sp.nl  voor meer info. 
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